
Referat af bestyrelsesmøde d. 23/2-2023 
 

1. Gennemgang af vedligeholdelsesreglement med Münür. 

 

2. Münür sørger for at få en til at se på de vinduer der er ikke kan lukke ordenligt i både 

vaskerummet og køkkenet i fælleshuset. 

 

3. Stikkontakter i fælleshus udskiftes til nogle mere brugervenlige. 

 

4. Der kommer træk fra diverse vinduer og dør i fælleshus. Münür ser på det og får sat nogle 

lister på.  

 

5. Ift. tømning af beskyttelsesrum, bliver der sendt varsel ud fra Münür.  

 

6. Havedag afholdes d. 29/4-2023. Varsles 1 måned før. Der snakkes sammen med 

haveudvalget ift. nærmere planlægning.  

 

7. Fællesredskaber. Der laves en liste over redskaber i skuret. Evt. en liste hvor man kan 

skrive sig på når man låner nogle ting og krydse af når man har afleveret tilbage. 

Haveudvalget kommer med en plan. 

 

8. Påskefrokost afholdes evt. d. 15/4-2023. Vi skal have kigget på et budget herfor. 

 

 

 

 

 

 

 

 



9. Ift. forskønnelse. Rullevogn til borde, er der penge i budgettet til dette. Nye 

samarbejdspartnere ift. maling: JP Olsen og Søn. Vi skal finde ud af om det er muligt selv at 

male, eller om der skal maler på. Ift. ændringer i fælleshus, skal der stemmes om følgende 

blandt troldnøddegårdens beboere: 

- Der skal fremskaffes prøver på maling iht. hvilken farve der skal males med i fælleshus.  

- Hvorvidt der skal en foldedør op ved den gamle garderobe. 

- Der skal findes stofprøver ift. hvilken farve gardiner samt pudebetræk skal være i 

fælleshus.  

- Skal rullen i vaskerummet nedlægges, således at det er muligt at bruge denne plads til 

opbevaring af borde og stole fra fælleshus.  

Der fortsættes med en videre plan ift. forskønnelse af fælleshus. 

 

10. Der skal klarlægges forhold mellem beboere og bestyrelse. Formålet med bestyrelsen er at 

finde på nogle løsninger til gavn for alle beboere i troldnøddegården. Det er vedtaget i 

bestyrelsen at vi genoptager udskrivelse af fysiske dagsordener, således at beboerne i 

troldnøddegården kan følge med i hvad der tages op til bestyrelsesmøderne. Ligeledes er 

det vedtaget at genoptage åbent hus 30 min. før bestyrelsesmøderne. Her har beboerne 

mulighed for at dukke op og komme med inputs de ønsker drøftet i bestyrelsen.   

 

11. Lejekontrakt til fælleshus laves af Nadine og sendes ud til alle i bestyrelsen, så der kan 

forekomme rettelser inden godkendelse. 

 

12. Rengøring foretages af lejer af fælleshus ved arrangementer både inden og efter 

udlejningsperiode.  

 


